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Vragen van de leden Boekestijn en
Ten Broeke (beiden VVD) aan de
minister voor
Ontwikkelingssamenwerking over de
kritiek van het Europees Rekenhof
op de bestedingen van
non-gouvernementele organisaties
(NGO’s). (Ingezonden 11 november
2009)

1
Bent u bekend met het artikel
«NGO-industrie in crisis»?1

2
Is het waar dat slechts 22 procent van
het geld «in een directe vorm» naar
partners in de Derde Wereld gaat? Zo
ja, wat is uw mening hierover?

3
Deelt u de kritiek van het Europees
Rekenhof op de gebrekkige wijze
waarop NGO’s bijna € 1 miljard
uitgeven?

4
Deelt u de mening dat er «enorme
kloof gaapt tussen de verplichtingen
die NGO’s aangaan en de realisaties
op het terrein»?

5
Hoe beoordeelt u de aantijgingen dat
«veel projecten niet goed worden
uitgevoerd terwijl volledige en
betrouwbare gegevens ontbreken»,
«kwantiteit belangrijker lijkt te zijn
dan kwaliteit» en dat «veel projecten
niet duurzaam zijn»?

6
Wat is er waar van de bewering
in het artikel dat de meeste
lobbyorganisaties op het terrein van
ontwikkelingssamenwerking
weigeren zich als zodanig te
registreren bij de Commissie?

7
Gaat u deze kritiekpunten tijdens een
komend samenzijn met uw Europese
collega’s aan de orde stellen?

8
Indien de NGO’s hun gedrag niet
verbeteren, bent u dan van plan de
Nederlandse bijdrage aan de EU stop
te zetten?

1 De Standaard, 9 november 2009.
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